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Informacja  
 

Petycja w sprawie likwidacji międzygminnej komunikacji szynowej w aglomeracji 
łódzkiej - wpłynęła do Doraźnej Komisji ds. Transportu Rady Miejskiej w Łodzi w dniu 
1 lutego 2018 r. 

W dniu 16 lutego 2018 r. Komisja wystąpiła do Prezydenta Miasta Łodzi z prośbą 
o odniesienie się do przedstawionej w petycji propozycji.  

Przewodniczący Doraźnej Komisji ds. Transportu podczas posiedzenia w dniu 15 
lutego 2018 r. poinformował członków Komisji o złożonej petycji. Komisja ustaliła 
sposób dalszego procedowania (prace nad projektem uchwały).  

Na posiedzeniu w dniu 17 kwietnia 2018 r. Komisja ds. Transportu przyjęła projekt 
uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie petycji – druk BRM nr 72/2018, który 
został włączony do porządku obrad LXX sesji Rady Miejskiej w Łodzi w dniu 
18 kwietnia 2018 r.  

 

 



Druk BRM nr 72/2UIM
Projekt z dnia 17 kwietnia 2018 r.

UCHWALANR
RADY MIEJSKIEJ W LODZI

z dnia

w sprawie petycji w sprawie Iikwidacji miedzygminnej komunikacji szynowej
w aglomeracji 16dzkiej.

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 0 samorzadzie
gminnym (Dz. U. z 2017 r. poz. 1875 i 2232 oraz z 2018 r. poz . 130), w zwiazku z art. 9 ust. 2
oraz art. 13 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. 0 petycjach (Dz . U. z 2017 r. poz. 1123
oraz z 2018 r. poz. 130), Rada Miejska w Lodzi

uchwala, co nastepuje:

§1. Petycjy w spraw ie likwidacj i miedzygminnej komunikacj i szynowej w aglomeracj i
16dzkiej uznaje sie za bezzasadna.

§ 2. 1. Zobowiazuje sie Przewodniczacego Rady Miejskiej w Lodzi do przekazania
wnoszacyrn petycje niniejszej uchwaly wraz z uzasadnieniem.

2. Zobowiazuje sie Prezydenta Miasta Lodzi do poinformowania Przewodniczacego
Rady Miejskiej w Lodzi 0 sposobie usuniecia przyczyn, kt6re spowodowaly zasadnosc
petycji.

§ 3. Uchwala wchodzi w zycie z dniem podjecia,

Przewodniczacy
Rady Miejskiej w Lodzi

Tomasz KACPRZAK

Projektodawca uchwaly jest
Dorazna Kom isja ds . Transportu
Rady Miejskiej w Lodzi
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Zalaczn ik
do uchwaly Nr .
Rady Miejskiej w Lodzi
z dnia .

UZASADNIENIE

W dniu 31 stycznia 20 18 r. do Rady Miejskiej w Lodzi wplynela petycja zlozona
przez

oraz Przedmiotem
petycj i jest zobowiazanie wladz miasta do podj ecia dzialan zrnierzajacych do przywrocenia
dostepnosci mied zygminnej komunikacji tramwajowej do stanu sprzed 2 kwietnia.

Petycja jest bezzasadna, bowiem oparta jest 0 falszywe przeslanki. Autorzy petycji wska zuja,
ze zawieszenie kursowania tramwajow linii 46 bylo wynikiem arbitralnej decyzji wladz
Lodzi, co stoi w sprzecznosci ze stanem faktycznym.

Wstrzymanie ruchu tramwajowego do Zgierza i Ozo rkow a podyktowane bylo
wylacznie bardzo zlym stanem infrastruktury torowo-sieciowej . Zgodnie z ekspertyza
przeprowadzona na zlecenie MPK-Lodz sp. z 0 .0. przez niezalezna firme, przewod jezdny
byl zuzyty wok. 150% normy, przy czym juz zuzycie wyno szace 100% normy kwalifikuje go
do wymia ny. Dalsze funkcjonowanie linii moglo doprowadzic do zerwania trakcj i,
co zagrazaloby bezpieczenstwu pasazerow i osob przebywajacych w bliskich okolicach
torowiska. Dodatkowym objawem postepujacego zuzyc ia w/w infrastruktury, w ostatnich
latach, bylo wprowadzanie ograniczenia predkosci kursowania, co przekladal o sit; m.in. na
zmniejszenie czestotliwosci kursowania trarnwajow oraz zwiekszenie czasu przejazdu
porniedzy Lodz ia, a Zgierzem i Ozorkowem.

Ponadto zgodnie z zawartymi Porozum ieniami Miedzygminnyrni, MPK-Lodz
zobligowane zostalo do utrzymania infrastruktury torowo-sieciowej , jednakze prawidlowo
przeprowadzane prace utrzymaniowe nie sq w stanie spowodowac zatrzymania procesu
natura lnego zuzywania sit; elementow w/w infrastruktury. Nato miast Gminy (bedace
wlascicielem torowisk i trakcji), na terenie ktorych zlokalizowana je st infras truktura torowo
sieciowa zobligowane sa na wlasny kosz t do przeprowadzenia remontow i inwestycji
w zakresie torow, sieci i podstacji trakcyjnych.

W zwiazku z powy zszym, podjeta zostala decyzja 0 wstrzymaniu ruchu tramwajowego
od dnia 4 lutego 20 18 r. W zamian uruchomiona zostala autobusowa komuni kacja zastepcza
Z45 i Z46.

Obecnie prowadzona sa rozmowy pomiedzy sygnatariuszami Porozumien
Miedzygminnych, gdzie analizowane sa m.in . mozliwosci przeprowadzenia modemizacji
torowiska oraz pozyskania funduszy zewnetrznych na przedmiotowy eel , Dodatkowo
przedstawiciele wladz poszczegolnych gmin jednoznacznie deklaruja chec
wygospodarowa nia srodkow wlasnych, pozyskania fundu szy zewnetrznych oraz
rnodernizacje linii, aby przywrocic kursowanie tramwajow,

Biorac pod uwage powyzsze, petycje zlozona do Rady Miejskiej w Lodzi uznaje sit; za
bezzasadna,
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